

REUNIÓ JUNTA DINAMITZADORA			ACTA Núm. 20
Assistents: Marta, Anna, David, Blanca, Núria, Pili, Xavi i Raquel.			Data: 26/02/2024 Hora: 21:00
COMISSIÓ/TEMA	SITUACIÓ/ACORDS	TASQUES	RESPONSABLE
1	Aprovació de l'acta anterior	Repàs de les tasques pendents.	
2	Portes obertes de l'escola	Hi va haver poques famílies explicant la CAFI.	
3	Comissió de mobilitat	Hi va haver un incident amb el servei de monitoratge amb bus. L'empresa Pere Tarrés ha pres mesures amb la monitora que va fer el servei. S'està gestionant un protocol del servei des de l'ajuntament i Pere Tarrés.	
4	Comissió de festes	La festa de primavera serà el 3 de maig. L'acampada serà el 14 de juny.	
5	Comissió de menjador	S'ha fet demanda de pressupost a Pam i Pipa adequat a les noves necessitats de vetllador per la CG. Pendent de rebre. Pendent de que Pam i Pipa doni contesta de si pot assumir el cost a tres bandes del cost del vetllador.	
		Com que estem a mig curs, s'ha demanat un balanç de com està anant econòmicament el servei de menjador.	
		Carta de les monitores de petits demanant cobrar hores extres per fer els informes. Ja que quan estan de colònies haurien de fer reforç i preparar activitats. Des de l'escola es demana que les monitores facin informes. Pam i Pipa ha de valorar les demandes d'escola i de les monitores. Si s'han de pagar com a extres s'ha d'incloure en el preu del menú. S'haurà de tenir en compte de cara el curs que ve per modificar el contracte.	Traslladar-ho a Pam i Pipa

6	Reunió amb les CoDis	<p>Les codirectores estan buscant un espai per deixar les coses de la Cafí ja que la sala de la CAFI s'ha d'utilitzar per fer atencions individuals.</p> <p>Proposta de demanar armaris al departament per guardar el material de la CAFI a la mateixa sala de la CAFI.</p>	<p>Parlar amb les CoDis per demanar armaris per posar a la sala de la CAFI</p>	Marta
		<p>De moment no es farà res amb l'estructura dels tendals de la pista ja que han demanat al departament poder transformar l'espai de la pista i estan esperant resposta.</p>		
		<p>Des de gestió es va dir que hi ha queixes de persones de les comissions, famílies i mestres sobre el funcionament de la JuDi. No concreten les queixes.</p> <p>Propostes:</p> <ul style="list-style-type: none"> -Que a l'assemblea es pugui fer valoració de com van les coses, recollir opinions i inquietuds de la gent. Com fer que la comunicació sigui més fluida. -Parlar amb l'Eugènia perquè concreti les queixes per parlar-ne. Es proposa anar-hi el dijous a les 15h. 	<p>Proposar el dijous a les 15h per parlar amb l'Eugènia</p>	Anna
7	Assemblea de la CAFI	<p>Serà el dia 15 de març a les 16'15h amb el tema de com es vehicula la informació a l'escola.</p> <p>S'ha demanat que els alumnes de 5è facin el berenar.</p>	<p>Enviar mail de la convocatòria</p>	Raquel

Data propera reunió: Dimarts dia 5 de març